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Sejmik jednomyślny w sprawie przebudowy “siódemki”
SERWIS INTERNETOWY RADIA “KIELCE”

Sejmik  Województwa  Świętokrzyskiego  jednogłośnie  przyjął  dziś  stanowisko  w  sprawie
przyspieszenia modernizacji drogi krajowej  numer 7  nie tylko na świętokrzyskim  odcinku,
ale  na jej całej długości, czyli od Gdańska do Chyżnego. Dokument adresowany do premiera
i ministra transportu został uchwalony jednogłośnie. Wicemarszałek województwa Grzegorz
 Świercz stwierdził,  że trasa ta ma wyjątkowe znaczenie i powinna być jak najszybciej
przebudowana.  Jesteśmy zgodni  co  do  tego,  że  to  jest  priorytet  nie  tylko  dla  rozwoju
województwa świętokrzyskiego, ale  w ogóle dla rozwoju kraju – podkreślił wicemarszałek.
W  zeszłym  tygodniu  minister  transportu  Sławomir  Nowak  poinformował,  że   budowa
ekspresowej drogi numer 7 na całej długości, to jeden z priorytetów rządu. Oznacza to, że
mają  być pieniądze na modernizację trasy.  Sejmik przyjął  dziś  również stanowisko,  w
którym  wyraża  protest  przeciwko  planom  likwidacji  niektórych  posterunków  w
województwie  świętokrzyskim.  


